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Zapytanie

w sprawie przejęcia Cmentarza Świętokrzyskiego.

Pod koniec koniec 2023 roku wiceprezydent Iwona Olek informowała o podjęciu działań w
celu  przejęcia  przez  Miasto  Gorzów  Wielkopolski  administracji  nad  zaniedbanym
Cmentarzem Świętokrzyskim przy ul. Warszawskiej. W związku z powyższym zwracam się z
prośbą udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania:

• Na jakim etapie znajduje się procedowanie przejęcia cmentarza?

• Kiedy należy się spodziewać przejęcia nekropolii?

• Na podstawie jakiej umowy nastąpi przejęcie cmentarza? Czy będzie to umowa 
darowizny?

• Kto będzie administrował nekropolią?

Niezależnie od powyższego w imieniu mieszkańców proszę się o niezwłoczne 
uporządkowanie cmentarza w tym m.in.: 

• usunięcie połamanych drzew i konarów, 

• wykoszenie traw i chaszczy,

• uprzątnięcie śmieci i odpadów. 

Wielokrotnie w przeszłości Miasto podejmowało takie działania, dlatego mam nadzieję, że 
również tym razem nie będzie z tym problemu. 

Z poważaniem 
Ireneusz Maciej Zmora










